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Number of Licensed GMBs and RMBs

已領牌的綠色小巴及紅色小巴
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*Under section 23(1) of the Road Traffic Ordinance (Cap 374), the Governor in Council freezed the size 
of the PLB fleet at 4,350 in 1976 by notice in Gazette.  The limitation has been extended by LegCo 
Resolutions under section 23(2) of the Ordinance.  The last LegCo Resolution was passed in June 2001 
and the period for limitation on the number of PLB fleet was extended to 20 June 2006. 
 
*根據道路交通條例(第 374 章)第 23(1) 條，香港總督會同行政會議於 1976 年刊登憲報公
告，以指令形式限定公共小巴登記的數目在 4350輛。自此，這項限制小巴數目的指
令根據道路交通條例(第 374 章)第 23(2)條每隔一段時間由立法局以決議的形式延
續，而最近一次在 2001 年 6 月獲立法會決議通過將有關限制的有效期延續 5

年至 2006 年 6 月。 
 
# The total number of licensed PLBs may not add up to 4,350 in a particular year because some 
PLBs (RMBs or GMBs) may, due to maintenance or scrapping, be de-licensed for different 
periods upon application by their owners. 
#已領牌的公共小巴數目於一些年份可能不足 4350輛，因為一些公共小巴(綠色小巴及紅色
小巴)正在維修、拆毀或車主未為公共小巴完成領牌手續。 


